
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/7251.

Benyújtás dátuma: 2019-08-30 14:33

Parlex azonosító: UGR5OYKD0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a sorsa a tervezett turizmus-vendéglátás 
szaknak Szombathelyen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Augusztus 26-án, hétfőn kiderültek a felsőoktatási pótfelvételi ponthatárai, ezzel véglegessé vált a 
2019/2020-as tanév hallgatói létszáma az ELTE Savaria Egyetemi Központjában is. A pótfelvételi 
eljárás során hirdették meg először Szombathelyen a turizmus-vendéglátás szakot, amitől az 
egyetem nyíltan sokat várt. A pótfelvételi vonalhúzását követően ennek ellenére ponthatárok helyett
az "n.i." felirat olvasható a szak neve mellett az Oktatási Hivatal oldalán, felvi.hu-n.

Ezzel kapcsolatban szeretném kérdezni Miniszter urat:

1.Miért nem indul el a képzés annak ellenére, hogy nagy hangsúlyt fektettek a szak 
népszerűsítésébe?

2.Mi lesz a sorsa a tervezett turizmus-vendéglátás szaknak?

3.Az elmúlt időszakban csökkent az egyetemen a képzések száma, mennyire veszélyezteti ez az 
egyetem további szakjainak permanens működését, különösképpen a gépészhallgatók számának 
csökkenését figyelembe véve?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. augusztus 30.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)


